
1 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
SA XIII. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

ODRŽANE DANA 05. STUDENOG 2014.G. U  
GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  

S POČETKOM U 9,00 SATI  
 

 
Sjednici nazočni: 
 

1. Ljubomir Kurilić- predsjednik Gradskog vijeća 
2. Jurica Palčić 
3. Ivan Šuljić 
4. Željko Tamarut 
5. Dražen Peranić 
6. Zvonko Vrtodušić 
7. Aleksij Škunca  
8. Valentina Tomulić Trgovčević 
9. Zoran Vidas 
10. dr Mariella Pehovac   
11. Boris Šuljić  

 
Odsutni:  
 

1. Ivica Supić 
2. Emilio Dabo 

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne i predložio da se 

prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 10 vijećnika (vijećnik Zvonko Vrtodušić stigao 
je na početku aktualnog sata).  
 
Zatim je predsjednik Ljubomir Kurilić  pozvao gradonačelnika da podnese izvješće o 
aktivnostima na području Grada  koje se vode od zadnje sjednice. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo u izvješću je istaknuo: 

- Najaktualnije za Grad je to da smo uspjeli sa vlasnicima zemljišta za deponij postići 
dogovor i do kraja godine bi mogli dobiti građevnu dozvolu i pripremiti tender tako da 
bi početkom iduće godine krenuli sa programom sanacije, 

- nazire se rješavanje dugogodišnjeg spora  sa Hrvatskim šumama; pokušavamo 
dogovoriti nagodbu i nadam se da ćemo do kraja godine  potpisati nagodbu i zaključiti 
spor koji iznosi cca 7 mil kuna i ukoliko ne dođe do dogovora za Grad će ovo biti jako 
teško, 

- Izmjene Prostornog plana zapele su radi usklađenja  i izmjene PP županije koji mora 
biti usklađen, Županija nam je tu učinila uslugu i pokrenula izmjene ali postupak će se 
sigurno odužiti iz razloga što za svaku intervenciju ministarstvo mora dati suglasnost,  

- najaktualniji radovi trenutno su na  rotoru Žigljen -Novalja- Pag  kao i rekonstrukcija 
kolnika od   rotora za Staru Novalju do plaže Planjka  i  radi dobivanja pješačkog 
koridora do plaže Planjka morali bi izdvojiti oko 150.000,00 kuna, 
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- na glavnoj  prometnici Žigljen Novalja kod skretanja za Barbate  potrebno je izraditi 
projekt za lijevi skretač koji  će koštati oko 60.000,00 kuna i do kraja godine bi ga 
trebali napraviti i kandidirati Hrvatskim cestama,  

- natječaj za trg A. Stepinca i Dalmatinsku ulicu trebao bi ići idući tjedna,  gotova je 
dokumentacija i za gradsku knjižnicu i čitaonicu to je tzv. Palčićeva butiga, a danas je 
na dnevnom redi i kupnja Slavove  butige  koju bi otkupili ako Vijeće prihvati 
prijedlog i na taj način bi riješili problem podrumskog prostora, 

- uređenje luke Tovarnele ; projekt boi bio gotov do kraja mjeseca i računamo da ćemo 
ići sa kandidiranjem prema ministarstvu   za iduću godinu, 

- sanacija rive u Zubovićima ima projektnu dokumentaciju, tražimo građevnu dozvolu i 
to bi isto kandidirali za iduću ili 2016. godinu , 

- reciklažno dvorište smo skinuli iz proračuna jer ide preko Komunalija; a financiranje 
bi išlo preko Fonda za zaštitu okoliša i do početka iduće sezone moglo bi zaživjeti  
pod upravljanjem tvrtke  Arburoža, 

- što se tiče završetka sezone i rezultata mislim da možemo biti zadovoljni jer je u 
odnosu na prošlu godinu ostvaren  porast, 

- rezultati operativne akcije Polifem koja se odvijala ovog ljeta a odnosila se na 
suzbijanje svih vrsta kaznenih radnji na području otoka i rezultati su 51 kazneno djelo, 
45 kaznenih prijava i 775 zapljena droge. 

Predsjednik Ljubomir  Kurilić konstatirao  je da je sjednici nazočno11 vijećnika jer je stigao 
vijećnik Zvonko Vrtodušić  i otvorio aktualni sat za pitanja vijećnika. 

Predsjednica Savjeta mladih Darija Antonović   

1. Podržavamo uređenje gradske knjižnice ali nas zanima da li se planira  poduzeti nešto  
po pitanju radnog vremena Gradske knjižnice  te da li se planira zamjena ako se  
očekuje  duže izbivanje, jer se dosta ljudi žalilo na radno vrijeme i nedostupnost 
knjižnice? 

2. Da li Grad planira poduzeti nešto u vezi poticanja zapošljavanja mladih u idućoj 
godini  s obzirom da Zavod za zapošljavanje  još uvijek daje poticaje ? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Što se tiče Gradske knjižnice stoji pitanje s obzirom da je bilo duže izbivanje i predlažem 
pročelnici da  ispita mogućnosti za redefiniranje radnog vremena knjižnice.  Prihvaćam 
kritiku  i  nastojati ćemo  brže reagirati  u slučaju dužeg odsustva naći zamjenu. 

Poticajne mjere za  zapošljavanje mladih planiramo  i za iduću godinu uzeti barem troje  
mladih pripravnika jer ima prostora, a također moramo naći model za pomoć i poticanje 
djelatnosti koje nam u zimskom periodu nedostaju i uskoro ćemo donijeti i jedan pravilnik za 
to. Također smatram da su mladi obrazovani ljudi budućnost ovoga grada  i moramo  pomoći 
tražiti mjere i načine za zadržavanje tih mladih ljudi u Novalji. 

Vijećnik Boris Šuljić 

1. Deponij, nagodba , 2,5 mil. kuna., vještačenja, smanjenje i  povećanje cijene? 
Da li nam se može pojasniti aritmija između dva Plana višeg reda (PP Grada i  
Županije). Čini mi se da treba aktivnije ući u taj problem i pro aktivnim mjerama 
utjecati na tu učmalost i taj problem. Ako bi se Mater plan,   Programska studija 
razvoja, naš PP u tom ritmu počele  dešavati mi smo još nigdje. Te male izmjene PP 
na što se odnose konkretno?  
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2. Radi se rotor Žigljen  i čini mi se da je gosp. Škunca postavio pitanje ustroja prometa  
na prošloj sjednici  Programska studija  je vrlo važno pitanje kojem se treba posvetiti 
pažnja. 

3. Trg Alojzija Stepinca je za podržati, ali zanima me da li postoji išta strateški što se iz 
podataka Polifema da izvući a da bi bili interesantni Gradskom vijeću i dali se radi o 
trendovima i dali moramo biti upozoreni i prevenirati? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Zemljište deponija – morali smo mijenjati idejno rješenje jer Fond nije prihvatio više od 10 ha 
i kad smo sve to napravili došlo je do promjene Zakona i predviđen je novi način obračuna 
vještačenja zemljišta. Tako smo došli do manjih cijena i do kraja godine bi mogli imati glavni 
projekt i građevinsku dozvolu. 

PPU Grada; samo za jednu sitnu izmjenu mora ići na dobivanje suglasnosti u ministarstvo a 
procedura je komplicirana. Mi ništa ne možemo niti jedan zahtjev napraviti ako ne donesemo 
izmjene  PPUG.    U slučaju da se taj proces oduži predložiti ćemo Gradskom vijeću neke 
odluke koje bi vatrogasno intervenirale i  spašavati da se ne dešava u prostoru ono što ne 
želim. 

 Prometna studija; natječaj je izišao i mi smo spremni za taj natječaj; ministarstvo sufinancira 
80% i nadam se da ćemo za iduću godinu pokrenuti tu studiju. 

Korjenite promjene u proračunu ; ono što me veseli pokazatelji su da je u odnosu na prošlu 
godinu povećanje prihoda, lani je cijelu godinu bilo 32 mil. kuna, a ove godine je toliko bilo  
u prvih  9 mjeseci. 

Dobivanjem GIS  baze podataka računam da bi  trebalo imati efekte u proračunu. Prema 
podacima porezne uprave  koja nam vodi naplatu poreza,  slanjem samo stotinjak ovrha 
osjetio se efekt  u proračunu. Ima prostora za podizanje proračuna ne na račun gospodarstva 
već poreza na vikendice. 

Vijećnik Boris Šuljić 

Kad se radi o naplati poreza slažem se i predlažem da preuzmemo sami obračun  i naplatu 
poreza, ne znam zašto bi nama to radio netko drugi ako to loše radi, a uz zapošljavanje samo 
dvoje ljudi 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Mi smo jedna od samo 10 jedinica lokalne samouprave  kojoj još Porezna uprava vodi naplatu 
poreza i za taj posao uzme 5% provizije. Do kraja godine će ta provizija iznositi 250.000,00 
kuna, a mi možemo u jednu kovertu slati porez na vikendice i komunalnu naknadu i uštedjeti i 
na poštarini. Smatram da je ključna stvar srediti imovinu i financije grada i imati zdravu 
podlogu za zdravo planiranje i  upravljanje Gradom. 

Vijećnica Valentina Tomulić Trgovćevič 

Imam informaciju da turistička agencija Collegium  ima namjeru preuzeti kontrolu za prodaju 
ulaznica za Hide out festival na Zrću te da će ih prodavati u paketu,  što znači da će onima 
koji odluče doći u vlastitom aranžmanu biti onemogućen ulazak na festival. Predali smo im 
plažu Zrće a izgleda da sve ide k tome da ovladaju i smještajnim kapacitetima u Novalji. Ne 
znam da li imate saznanja o tome ali smatram da je ovo ozbiljan problem i pokušaj 
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manipuliranja sa smještanim kapacitetima domaćih ljudi koji su uložili u izgradnju kuća koje 
im osiguravaju egzistenciju. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Nemam tih saznanja ali imam nekih drugih saznanja  i to je tragedija. Mi ćemo se i po pitanju 
projekta Zrće razgovarati  i Grad treba  ovladati cijelom plažom i  kontrolirati naplatu ulaza 
na plažu,  a ne  klubovi. Njihova politika ide u tom pravcu i oni žele ovladati i festivalima i 
smještajem. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić 

Istina je da oni imaju tendenciju da bi ovladali time i da jedini prodaju ulaznice, oni to nastoje 
već nekoliko godina ali organizator festivala nije prihvaćao te uvjete.  Jasno da se ide u 
pravcu da se kontrolira tržište i cilj je da ostane što manje agencija na tržištu da se može 
kontrolirati tržište i cijene. 

Vijećnik Ivan  Šuljić 

1. Jučer je bila tribina – Masterplan, a ja uopće nisam znao jer nisam bio obaviješten o 
tome. Ne znam da li su drugi dobili poziv ali smatram da bi se vijećnike trebalo 
obavijestiti. 

2. Mještani naselja Caska su mi se obratili vezano za javnu rasvjetu, a vi ste 
gradonačelniče rekli na proljeće da će na jesen biti  postavljeni, međutim još nisu 
postavljeni. Da li je u planu i kad će biti? 

Predsjednik Ljubomir Kurilić 

Kritiku  za slanje poziva ne mogu prihvatiti za radionicu jer ni ja nisam znao za radionicu, a  
gradska uprava bi trebala obavijestiti o tome. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Moja isprika svima i ubuduće za svaku tribinu  moraju biti obaviješteni i Savjet,  Gradsko 
vijeće i svi važniji subjekti moraju dobiti pisani poziv. 

U naselju Caska;  na žalost gradske službe su mi dale krivu informaciju da je u pitanju 
kandelaber , a kad su došli do postavljanja  utvrđeno je da nije povezano sa trafostanicom i 
kroz ljeto nismo htjeli kopati pa tako bi sad trebali početi s kopanjem kanala i vrlo skoro bi 
trebali biti postavljeni kandelaberi. 

Vijećnik Boris Šuljić 

Po pitanju vijećnice Valentine Tomulić Trgovčević; uvijek je skliski teren između vlasti i 
slobodnog tržišta i tu moramo biti obazrivi i kod svojih izjava u ovom tijelu. Čini mi se da je 
posrijedi logična tržišna intencija  koja ima uporište u slobodnom tržištu i gdje se igrači 
ponašaju  u okviru  tržišnih propozicija. Tu nema ničeg spornog ni nezakonitog  a ono čime se 
mi možemo baviti je upravljanje sa trendovima onim alatima i mehanizmima koji nam jesu 
dostupni. Zabrinutosti ne bi trebalo biti jer taj paket podrazumijeva smještaj, ulaznice i  
lokalni  transfer plus derivati koji se dogovaraju. Udio nije veći od 40%  smještaja,  a ostatak 
je na slobodnom tržištu. 
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Predsjednik Ljubomir Kurilić 

Smatram da je zadaća Grada zaštiti tržište i domaće stanovništvo u mjeri u kojoj je to 
dozvoljeno i djelovati i usmjeravati ukoliko ima uporišta u zakonu. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Zakon kaže da ako dva pravna subjekta rade nešto na štetu trećeg subjekta to je već elementi 
kaznenog djela. Ima tih tendencija i onie će ići u tom pravcu ako mi ne iskažemo otpor. 

Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević  

Ja mislim da se takve ne događaju drugdje jer ima i većih festivala nego što je Hide out pa ne 
znam kako to drugdje funkcionira. 

Vijećnik Boris Šuljić 

Za festival u Splitu isto radi Collegium ali problem nije u Hide outu i Colegiumu već u 
Novalji koja se treba postaviti i reći da ne želi raditi na takav način. 

Vijećnik Aleksij Škunca  

Slušamo ovih dana o Master planu i strategiji a preduvjet za svaki razvoj je sređeno stanje; pa 
što je s katastarskim izmjerama, dokle smo stigli?                                                                 
Jučer smo imali NO Komunalija gdje smo  konstatirali  da  je angažman na području općine 
Kolan teret i jedno nesređeno stanje sa imovinsko pravnim problemima, ucjenama, 
problematičnom. Mislim da Gradsko vijeće to mora znati. Ja sam pobornik jasnih odnosa, a 
dobri odnosi mogu i ne moraju biti.                                                                                               
I imam  jednu primjedbu; vidim da je zamjenik gradonačelnika rijetko nazočan na sjednicama 
Gradskog vijeća i meni je to blago ignoriranje Gradskog vijeća  

Predsjednik Ljubomir Kurilić informirao je vijećnike da je zamjenik gradonačelnika dr Neven 
Škunca ispričao radi službenog puta. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Što se tiče katastarskih izmjera radim sve što mogu i obavio  sam razgovore. Sada imamo 
sudskog savjetnika koji je tri dana u Novalji i idu pozivi za javno izlaganje ali ovim tempom 
za 10 godina neće se ništa napraviti.                                                                                   
Vezano za Komunalije sa direktorom smo razgovarali o Kolanu i to je trenutni gubitak ali 
dugoročno je strateški dobitak i smatram da je Kolan  bitan  jer osim 2 500 priključaka koji 
nisu za zanemariti, Novalja će dobiti tih 5% udjela i biti najveći pojedinačni vlasnik. 

Vijećnik Boris Šuljić                                                                                                                      
Nisam posve siguran da je mudra odluka govoriti o bilo kakvim odnosima s Kolanom i 
Pagom jer u ovom trenutku dajemo time veliki manevarski prostor toj neodrživoj jedinici 
lokalne samouprave. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Ne bi otvarao tu temu ali o tome nećemo mi odlučivati jer ovo je čista ekonomija  i interes jer 
2000 priključaka za vodu nije zanemarivo. 

Vijećnik Dražen Peranić upozorio je na učestalu povredu poslovnika upadanjem vijećnika i 
sugerirao  da vijećnici  postavljaju pitanja, a gradonačelnik odgovora 
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Nakon završenog aktualnog sata predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je  verifikaciju 
Zapisnika sa XII. sjednice Gradskog vijeća održane 15. rujna  2014.g. 

Na predloženi Zapisnik nije bilo primjedbi pa je predsjednik Ljubomir Kurilić konstatirao da 
je zapisnik prihvaćen. 

Zatim je predložio nadopunu dnevnog reda:  
15. Prijedlog Odluke o kriterijima i mjerama naplate dospjelih a nenaplaćenih 
potraživanja Grada Novalje 

 

Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje pa je Gradsko vijeće 
glasovanjem, kojem je pristupilo 10 vijećnika , sa 10 (deset)  glasova za usvojilo nadopunu 
dnevnog reda.  

Ovom nadopunom dnevni red ima 15. točaka, i to: 

1. Prijedlog II. izmjena i dopuna  Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu  
2. Prijedlog II.  izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2014. godini  
3. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture  za 2014. godinu  
4. Prijedlog II.  izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu  

za 2014. godinu  
5. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i školskom 

odgoju  za 2014. godinu 
6. Prijedlog II.  izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi na području Grada 

Novalje za 2014. godinu 
7. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u športu na području Grada 

Novalje za 2014. godinu 
8. Prijedlog Odluke o II.  izmjeni i dopuni Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe 

namijenjene  poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2014. 
godinu  

9. Prijedlog Odluke o IX. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu Grada 
Novalje  

10. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine u poduzetničkoj zoni Čiponjac 
11. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k.č. br. 410 k.o. Novalja Nova 
12. Prijedlog Odluke  o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Novalje za 

razdoblje od 2014. do 2019. godine  
13. Prijedlog Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj  
14. Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Carić Novalja 
15. Prijedlog Odluke o kriterijima i mjerama naplate dospjelih a nenaplaćenih 

potraživanja Grada Novalje 
 
 
AD/1 Prijedlog II. izmjena i dopuna  Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu  
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica Odsjeka za računovodstvo i financije Spomenka 
Tamarut i upoznala vijećnike sa prijedlogom izmjena proračuna za 2014. godinu i istaknula 
sve stavke kod kojih je došlo do promjene. Izmjena koja se predlaže, a nije u pisanom 
prijedlogu je odnosi se na povećanje financijskih rashoda za 25.000,00 kuna u odsjeku za 
proračun i financije, a za isti iznos se smanjuje  na stavki potpore za poljoprivredu, obrt, malo 
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i srednje poduzetništvo (konto 352) u odsjeku za gospodarstvo, gradske naknade i društvene 
djelatnosti. Ovim sredstvima podmirili bi  plaćanje odštete prema  Rješenju Državne komisije 
za kontrolu postupaka javne nabave,  a odnosi se na  davanje koncesije  za javni međumjesni 
prijevoz. Grad je u postupku natječaja dao uvjete 10 godina prebivališta na području Grada 
Novalje, a tvrtka Autotrans je izjavila žalbu što je Komisija uvažila i donijela rješenje o 
naknadi troškova žalbenog postupka. 
 
 
U raspravi,  vijećnik Boris Šuljić izrazio je mišljenje da je prijedlog izmjena proračuna 
izbalansiran, neinventivan, konzervativan i dosadan te zatražio tumačenje stavke  zajednički 
troškovi Upravni odjel za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća  - povećanje plaće za 
redovan rad i izrazio neslaganje sa smanjenjem stavke namijenjene za poticanje poljoprivrede. 
Spomenka Tamarut odgovorila je da je do povećanja stavke za plaće za redovan rad došlo radi 
povećanje stope za zdravstveno osiguranje tijekom srpnja, a gradonačelnik Ante Dabo  
obrazložio je da su sredstva za poljoprivredu bila namijenjena za sufinanciranje klanja janjadi 
ali kako dokumentacija nije bila spremna nije ni došlo do realizacije. Grad ne može davati 
sredstva iz proračuna za ovakve namjene dok nema pravilnika koji to regulira. 
pročelnica Margareta Škunca Čepulo obrazložila je zakonsku direktivu koja nalaže da se sva 
sredstva koja se iz proračuna dodjeljuju moraju  davati na temelju pravilnika. 
 
Predsjednica Savjeta mladih Darija Antonović postavila je pitanje izdvajanja za Udrugu 
gradova i koje koristi ima Grad od toga, projekt helidrom, projekt virtualna Novalja, na što se 
odnosi  stavka donacija KUD-u Novalja  i stavka  predviđena za Teniski klub Novalja? 
Spomenka Tamarut odgovorila je za udrugu gradova da je odluku o suradnji i pristupanju 
udruzi gradova u RH donijelo ovo Gradsko vijeće, projekt helidrom predviđen je još prošle 
godine u proračunu, Teniski klub je predviđen jer se prijavio sa programom u proračun kao i 
druge udruge, donacija KUD-u Novalja je iz razloga što je ove godine oživio folklor i tu ima 
nekih troškova i izdataka, a gradonačelnik Ante Dabo objasnio je  projekt Virtualna Novalja 
da je to marketinški projekt koji bi omogućio  predstavljanje Novalje  kroz virtualnu  šetnju 
ulicama i gradom.  
 
Vijećnik Ivan Šuljić  podsjetio je da je na proljeće ispred SDP-a izišao prijedlog za izgradnju 
centralnog križa na groblju u Novalji, a ovim prijedlogom to nije predviđeno iako je bilo 
rečeno pa postavlja pitanje zašto,  izdavanja za komunalni sustav smanjuje se a to je jedna od 
osnovnih zadaća i na njemu treba temeljitije raditi i sustav malo bolje dovesti u red, predložio 
je da se  projekt Mediteranski vrt Šumica skine iz proračuna  jer je to stavka koja se vrti i 
preskače i ništa nije napravljeno  i pozdravio povećanje izdataka za  uređenje plaža na 
području Grada  jer misli da su plaže najvažnije što je pokazalo i davanje u koncesiju plaže 
Vrtić ove godine. 
 
Smanjenje stavke za komunalni sustav Spomenka Tamarut obrazložila je time da se projekt 
reciklažnog dvorišta koji je bio u prošlom proračunu preselio na društvo Arburoža i samim 
tim izdavanja su smanjena, a gradonačelnik je dodao i obrazloženje da je projekt Put lokvice 
smanjen za pola miliona kuna pa je i to dovelo do smanjenja ukupne stavke. 
Što se tiče centralnog križa Grad nije investitor niti  vodi aktivnosti oko groblja već je direktor 
Komunalija predstavio projekt u kome je predviđen  i centralni križ. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić konstatirao je da je ipak komunalni sustav taj koji zakazuje i zaključio da 
u  ovom proračunu nema nikakvih kapitalnih projekata. 
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Vijećnik Željko Tamarut predložio je da u komunalni sustav treba više uložiti i apelirao da se 
u Arburoži organizira dežurstvo za  blagdane i nedjelju za hitne intervencije . 
Nakon završene rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje sa 
prijedlogom iznesenim na sjednici. Glasovanju je pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće 
glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim  donijelo  
 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  
 

 
AD/2  Prijedlog II.  izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 
na području Grada Novalje u 2014. godini  
 
Uvodno obrazloženje iznio je viši suradnik za komunalnu infrastrukturu Ivica Dabo i upoznao 
vijećnike sa prijedlogom programa  prema kojem se održava komunalne infrastruktura a sve 
ove stavke nalaze se u proračunu. 
U raspravi, vijećnik Boris Šuljić upozorio  je da je potrebno više pažnje posvetiti planiranju 
jer se ovime stiče dojam da postoji neka konfuzija u planiranju, gradonačelnik Ante Dabo 
rekao je da je nemoguće planirati sve intervencije i  i izrazio nezadovoljstvo jer nema dobrih 
mehanizama za kontrolu izdataka za održavanje javne rasvjete i uopće komunalne 
infrastrukture,  a oni su ogromni i posebno istaknu javnu rasvjetu za koju je sklopljen ugovor   
koji je teško kontrolirati i potvrdio da će sve učiniti da se ove stavke smanje i bolje 
kontroliraju. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca zatražio je pojašnjenje stavke za uređenje poljskih puteva  do 
Lovačkog doma i Škuncini i Dabovi stani, i upitao da li je to napravljeno, a Ivica Dabo 
obrazložio je da su Škuncini i Dabovi stani napravljeni, a do Lovačkog doma nije iz razloga 
imovinsko pravnih problema i do kraja ove godine se neće moći napraviti pa je iznos iz tog 
razloga i smanjen. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovalo je 9 
vijećnika. Nakon glasovanja sa 9 (devet) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA  OBJEKATA I UREĐAJA  
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  ZA 2014. GODINU  

 
 
AD/3 Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture  za 2014. godinu  
 
Uvodno obrazloženje iznio je viši suradnik za komunalni sustav Ivica Dabo i upoznao 
vijećnike sa projektima i prijedlozima koji su predviđeni Programom građenja a sve ove 
stavke  nalaze se u proračunu 
 
U raspravi, vijećnik Boris Šuljić zatražio je pojašnjenje za povećanje stavke od 500.000,00 
kuna na 800.000,00 kuna do 900.000,00 kuna  za ulaganje u gradnju javne rasvjete, a Ivica 
Dabo obrazložio je koje se ulice  tu ubrajaju;   Put Lokvice, Punta mira,  Smokovačku ulicu, 
Dražicu, Gajac i još ostaje Caska. 
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Vijećnik Boris Šuljić sugerirao je da se puno više pažnje posveti planiranju ovakvih projekata 
jer dolazi do velike razlike  od  planiranja do  izvršenja. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 8 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za donijelo  
 
 

III. IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA GRAĐENJA OBJEKATA I UREĐAJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA NOVALJE U 2014. 

GODINI  
 
 
AD/4 Prijedlog II.  izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu  za   
          2014. godinu  
 
 Uvodno obrazloženje po prijedlogu ovog programa iznijela je pročelnica Margareta Škunca 
Čepulo i upoznala vijećnike sa prijedlogom kojim se financiraju socijalne potrebe građana. 
U raspravi vijećnik Boris Šuljić upitao je da li se Socijalno vijeće sastaje i raspravlja o ovim 
programima, a pročelnica Ivana Kurilić odgovorila je da se Socijalno vijeće radno tijelo 
Gradskog vijeća i rješava uglavnom  jednokratne pomoći. 
 
Nakon kratke rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 9 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za donijelo  
 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI 

I ZDRAVSTVU ZA 2014. GODINU  
 

AD/5 Prijedlog II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i 
školskom odgoju  za 2014. godinu 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
izmjenama programa kojim se financiraju predškolski i školski odgoj, a povećanje do kojeg je 
došlo odnosi se na stavku financiranja  logopeda koji je potreban i kojeg nije do sada bilo. 
Gradonačelnik Ante Dabo također se obratio i pozdravio  zapošljavanje logopeda koji  je 
Novalji potreban i olakšava roditeljima koji sada ne moraju voziti djecu van otoka.   
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić  dao prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 9 vijećnika. Nakon glasovanja, sa 9 (devet) glasova za Gradsko vijeće je donijelo  
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM I 
ŠKOLSKOM ODGOJU ZA 2014. GODINU  

 
 
AD/6 Prijedlog II.  izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi na području 
Grada Novalje za 2014. godinu 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom programa prema kojem se predviđaju i financiraju  aktivnosti  kulture. 
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U raspravi, vijećnik Boris Šuljić konstatirao je da je kultura svakako potrebna ali  predlaže   
da se u idućem proračunu napravi  promjena i mala pauza u nakladništvu  i preusmjere 
sredstva u ono što se da iščitati iz svih  programskih studija. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 9 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 8 (osam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim 
donijelo  
 

II. IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U  
KULTURI NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  

 
 

AD/7 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u športu na području 
Grada Novalje za 2014. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca i upoznala vijećnike sa 
promjenama do kojih je došlo u programu prema kojem se financiraju programi sporta. 
Vijećnik Boris Šuljić zamolio je pročelnicu da upozna vijeće sa  izvješćima koje bi trebali 
podnijeti korisnici ovih sredstava i predložio da se u slijedećem proračunu povećaju sredstva 
za odbojkaški klub. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo  9 vijećnika pa je Gradsko vijeće  glasovanjem, sa 9  (devet)    glasova za Gradsko 
vijeće donijelo  
 
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠPORTU  
NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2014.GODINU 

 
 
AD/8 Prijedlog Odluke o II.  izmjeni i dopuni Odluke o utrošku dijela boravišne 
pristojbe 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa stavkama  
koje se mijenjaju u programu utroška dijela boravišne pristojbe, a to je ukupni iznos od 
1.300.000,00 kuna   koje će se utrošiti na uređenje javnih površina, turističke manifestacije, 
istraživanje i arheologiju, Matser plan razvoja turizma  i nova stavka koja se uvodi je 
smanjenje buke u zoni Zrće a odnosi se na financiranje projekta buke u zoni Zrće. 

U raspravi vijećnik Zoran Vidas postavio je pitanje koje su stavke bile planirane  jer budući 
da su izmjene nema prikaza , a pročelnica Ivana Kurilić obećala je da će dostaviti prikaz 
planiranih stavki. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 9 vijećnika pa 
je Gradsko vijeće nakon glasovanja sa 9 (devet) glasova za donijelo  

 

ODLUKU O II IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O UTROŠKU DIJELA  

BORAVIŠNE PRISTOJBE  
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AD/9 Prijedlog Odluke o IX. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu Grada 
Novalje  
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom kojim se predlaže izmjena Odluke o obračunu komunalnog doprinosa, a  odnosi  
se  na one situacije koje dosadašnjim odlukama nisu  riješene  kao povrat  uplaćenog 
komunalnog doprinosa,  obračun komunalnog doprinosa za gospodarske objekte u postupku 
legalizacije  te obračun komunalnog doprinosa za garaže. 
 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika pa je gradsko vijeće sa 10 (deset) glasova za 
donijelo  
 

 
 

ODLUKU O IX. IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU  
 
 
 
AD/10 Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine u poduzetničkoj zoni Čiponjac 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
za pokretanje aktivnosti oko prodaje zemljišta u poduzetničkoj zoni Čiponjac , a s obzirom na 
situaciju koja se desila kad je HEP preselio svoje sjedište iz centra grada. Grad im je stoga 
ponudio zemljište u poslovnoj zoni i prema procjeni  cijena zemljišta iznosi od 20 do 30 Eura, 
a u ovoj situaciji kada je u pitanju državna tvrtka nije potrebno provesti javni natječaj već se 
može sklopiti ugovor neposrednom pogodbom. 
Gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je izlaganje pročelnice i istaknuo važnost Novalje  u 
cijelom DP Lika koja nema pogonski ured već je pogonski ured u Karlobagu.  Osnovni uvjet 
za dobivanje pogonskog ureda je zemljište, a HEP Elektrolika tražio je besplatno zemljište ali 
mi smo  predložili  povlaštenu cijenu i rečeno je da ako se odluka donese do 15.11. da će 
sigurno ući  i u program izgradnje za iduću godinu.  
 
Vijećnik Boris Šuljić zaključio je da nije sklon podržati ovu točku pa će svoj  komentar vezati 
uz iduću točku dnevnog reda koja se odnosi na kupnju zgrade u Dalmatinskoj ulici.  
Temeljem  činjenice  da prodajemo 2300 m2,  a kupujemo 40 m2  i njemu kao poduzetniku 
koji je izložen rizicima na tržištu apsolutno neprihvatljivo  jer smatra da je HEP društvo na 
tržištu, a dobiti će po povlaštenoj cijeni nešto što  je diskutabilno u navedenom obrazloženju. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio  je da  se  napravi neka nova procjena  jer je ova iz 
2010. a  u međuvremenu se s tanje na tržištu promijenilo. 
Gradonačelnik Ante Dabo naveo je primjere gdje je jedinica lokalne samouprave i do sada 
dala čak besplatno zemljište za izgradnju pošte, doma zdravlja, zgradu policije  i rekao da 
smatra da je u interesu građanima Novalje da imaju pristojnu zgradu HEP-a jer to znači barem 
četiri nova radna mjesta za Novalju i ustvrdio da je interes Novalje dobiti tu zgradu. 
Vijećnik Boris Šuljić ponovio je da smatra da je ovo ipak nategnuta teorija  jer je HEP društvo 
koje prodaje neku robu koja je dobro prodavana i dobro tržena u Novalji, a s druge strane 
rekao je da nije siguran da su iscrpljene sve pregovaračke pozicije jer je HEP u vlasništvu 
predivnog zemljišta na području Luna pa neka daju  20% tog zemljišta,  a mi njima ovo 
zemljište u poslovnoj zoni Čiponjac. 
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Gradonačelnik Ante Dabo objasnio je da ovo zemljište  na Lunu nije građevinsko i vlasnik 
ovog zemljišta nije Elektrolika već  Elektroprimorje. 
Vijećnik Dražen Peranić  zaključio je da je Grad za spuštenu cijenu od 5 Eura i gubitak od  
5.000.00 eura, a kada se napravi zgrada dobiti ćemo komunalni doprinos i nekoliko radnih 
mjesta.   
 
Vijećnik Ivan Šuljić  podržao je izlaganje vijećnika Borisa Šuljića i istaknuo atraktivno 
zemljište na Lunu u vlasništvu HEP-a i predložio da se izvrši kompenzacija za to zemljište i 
rekao da smatra da cijena ne bi smjela biti povlaštena.  
Vijećnik Boris Šuljić  na izjavu vijećnika Peranića  rekao je da se nikako ne slaže sa njegovim 
izlaganjem makar je on vrlo vješt u čitanju i proceduralnim akrobacijama ali ovdje se ne radi 
o bilo kakvom zemljištu već o deficitarnom zemljištu  koji bismo htjeli staviti u kontekst 
budućeg razvoja poduzetništva. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 8 (osam) glasova za i 2 (dva) suzdržana 
donijelo  
 
 

ODLUKU O PRODAJI NEKRETNINE  
U PODUZETNIČKOJ ZONI ČIPONJAC  

 
 
AD/11 Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k.č. br. 410 k.o. Novalja Nova 
 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić  upoznala vijećnike sa 
prijedlogom kojim bi se pokrenuo postupak za kupnju nekretnine k.č.br. 410 koja je u naravi 
zgrada u u Novalji poznata   kao Slavova butiga. 
Grad je pristupio i izradi procjene  i procjenom je utvrđena cijena od 39.935 Eur. 
Gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je obrazloženje i rekao da su vlasnici zgrade, kojih je 
šest tražili  47 000,00 eura ali je na kraju ispregovarano na 40.000,00  eura.  
U raspravi je zamijećeno  da je u prijedlogu istaknuto 30.950,00 Eura što znači da je došlo do 
greške  jer ako je procijenjena cijena po m2 850 Eur dobije se iznos od 40.000,00 Eur. 
Ako će Grad kupiti  danas je potrebno donijeti odluku o tome i utvrditi cijenu. 
Vijećnik Boris Šuljić pozdravio je odluku o kupnji i konstatirao da se ne bi trebalo zaletati sa 
krajnjom namjenom zgrade, a ovime Grad daje do znanja da se aktivno želi uključiti u 
revitalizaciju gradske jezgre. 
Vijećnik Aleksij Škunca također je podržao prijedlog za kupnju zgrade uz napomenu da se 
vodi računa o tome koliko je prodavatelja jer neki imaju i nasljednike,  također je prijedlog 
podržao  i vijećnik  Ivan Šuljić sa konačnim pitanjem koja je cijena i da li se vlasnici slažu sa 
cijenom. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za donijelo  
 
 

ODLUKU O KUPNJI NEKRETNINE  
K.Č. BR. 410 K.O. NOVALJA  NOVA 
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AD/12 Prijedlog Odluke  o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Novalje za 
razdoblje od 2014. do 2019. godine   
 
Uvodno obrazloženje iznio je voditelj odsjeka za gospodarstvo, gradske naknade i društvene 
djelatnosti Marijan Šuljić i dao riječ gosp. Herendi iz tvrtke H projekta koja je izradila Plan. 
Gospodin Herenda  ispred izrađivača obrazložio je zašto je Grad dužan donijeti ovaj Plan  koji 
obavezuje Zakonom o održivom gospodarenju otpadom, a izrađuje se za razdoblje od 5 
godina. 
Plan je prošao potrebnu proceduru  , Nacrt plana bio je na javnom uvidu, obrađene su 
primjedbe i prigovori i sada je na Gradskom vijeću da ga donese. 
 
U raspravi, predsjednik Ljubomir Kurilić postavio je pitanje kako će se ovo odraziti na 
troškove građana, a vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević konstatirala je da je u Novalji  
vrlo teško odrediti ššto je to kućanstvo jer  obračunom po m2  ispadne da jedna tročlana 
obitelj plaća 600,00 kuna odvoz smeća. 
Direktor Nenad Peranić objasnio je da je u izradi uredba koja će točno  definirati kako će se 
vršiti naplata odnosno kalkulacija odvoza kućnog smeća.  
Cijena obračuna cijena smeća biti će definirana u dva dijela, fiksna i varijabilna i provoditi će 
se mjerenje odvoza kućnog smeća, a prema procjeni sigurno će doći do povećanja cijene. 
Predsjednica Savjeta mladih Darija Antonović upitala je kako je zakon predvidio plaćanje 
kazni,  da li će biti organizirana  edukacija te da li će kante sufinancirati građani? 
 
Direktor Nenad Peranić rekao je da Komunalno poduzeće već ima eko otoke ali nema mjesta 
za postavljanje a što se tiče sufinanciranja tu će sudjelovati Fond za zaštitu okoliša, Arburoža 
i građani. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 10 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet)  glasova za i 1 
(jednim) suzdržanim  donijelo  
 
 

 
ODLUKU O DONOŠENJU PLANA GOSPODARENJA OTPADOM 
GRADA NOVALJE ZA RAZDOBLJE OD 2014. DO 2019. GODINE  

 
 
 
 

AD/13 Prijedlog Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj  
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
koji se donosi radi usklađivanja sa zakonom a jedina bitna novina je da ova sredstva više neće 
planirati kroz program građenja već će odluku donositi skupština TD Komunalije . 
U raspravi vijećnik Boris Šuljić izjavio je da on iz ovog prijedloga ne vidi o čemu odlučuje 
Gradsko vijeće jer se svugdje navodi isporučitelj i skupština,  a pročelnica Ivana Kurilić 
obrazložila je da je temelj za donošenje ove odluke Zakon o financiranju vodnog 
gospodarstva prema kojem predstavničko tijelo može i ne mora donijeti ovu Odluku . 
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Kako je prva odluka donijeta 2010. godine ovaj iznos se naplaćuje kroz račun javnog 
isporučitelja, a način utroška te naknade donosilo je predstavničko tijelo. Sredstva i dalje idu 
na račun KOmunalija, a o rasporedu sredstava odlučuje Skupština. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da se ovdje ne radi o jedinici lokalne samouprave već 
se zakon prilagođava budućim regionalnim društvima gdje će odlučivati skupština  tih 
društava o rasporedu tih sredstava. ovaj prijedlog je došao od strane društva komunalije jer 
hrvatske vode inzistiraju da se ova odluka uskladi sa zakonom. 
Vijećnik Ivan Šuljić istaknuo je navode iz obrazloženja odluke gdje stoji da se odluka o 
naplati naknade za razvoj može i ne mora plaćati i predložio da se donese odluka o neplaćanju 
ove naknade koju ubire Komunalno poduzeće a Grad Novalja je potpuno pokriven 
vodovodnom mrežom. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo dao je informaciju o visini tih ubranih sredstava koji iznose  oko 
800.000,00 kuna, a direktor Nenad Peranić obrazložio je da je politika i visina cijena pod 
kontrolom Povjerenstva za vodne usluge, a u Uredbi o cijeni vode ulaganja u širenje mreže ne 
smiju ići iz naplate m3 vode odnosno tekućeg poslovanja i bilo kakvo širenje i projektiranje 
ide iz naknade za razvoj. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 9 vijećnika, pa je Gradsko vijeće sa  8 (osam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim 
donijelo  
 
 

ODLUKU O OBRAČUNU I NAPLATI NAKNADE ZA RAZVOJ  
 
 
AD/14 Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Carić Novalja 
 
 Obrazloženje po prijedlogu Odluke o osnivanju DV Carić je iznijela ravnateljica DV 
Carić Sandra Karavanić i objasnila zašto se donosi odluka koja je  već donijeta 1998. godine.  
Donošenjem Odluke osnovan je DV Carić ali se u postupku nije zatražilo potrebno Rješenje  
ministarstva o usklađenosti sa Zakonom  kao ni suglasnost Ureda državne uprave. Budući da 
ustanova ne može funkcionirati bez ove suglasnosti, a zakon  se od donošenja Odluke 
nekoliko puta mijenjao,  predlaže se donošenje  Odluke o osnivanju. 
 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 9 vijećnika, pa je Gradsko vijeće sa 9 (devet) glasova za 
donijelo  
 

ODLUKU O OSNIVANJU DJEČJEG VRTIĆA CARIĆ NOVALJA  
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AD/15 Prijedlog Odluke  o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijima i mjerama naplate 
dospjelih a nenaplaćenih potraživanja    Grada Novalje 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i iznijela 
prijedlog za izmjenu i dopunu Odluke koja je donijeta na prošloj sjednici ali se predlaže 
izmjena  u članku 4. koja se odnosi na način plaćanja tj. ako se  uplata vrši jednokratno  
predlaže se otpis kamate. 
 
 Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 9 vijećnika. Nakon glasovanja sa 9 (devet) glasova za Gradsko 
vijeće  donijelo  
 
 
 
 
 
 
 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  
O KRITERIJIMA I MJERAMA NAPLATE DOSPJELIH A  

NENAPLAĆENIH POTRAŽIVANJA  
  
 

Sjednica završena u 13,20 sati  

 

Referent za poslove Gradonačelnika                    Predsjednik  

             i gradskog vijeća       Gradskog vijeća  

 

              Lucie Zubović             Ljubomir Kurilić, dipl.oec. 


